
Przewodniczacy Marian Baniak
Otwieram drugą sesję Rady Gminy w Łubnicach, a już proszę o ciszę. Materiał na sesję 
otrzymaliście Państwo z dniu 21 maja 2024 roku. Czy macie Państwo uwagi co do 
dostarczenia materiału. Słuchamy. Nikt się nie zgłasza, a więc nie ma, a więc stwierdzam 
prawidłowość głoswania dzisiejszej sesji.

Przewodniczacy Marian Baniak
Na 14 radnych listę obecności podpisało 14, a więc na ten czas powiem skład rady, a także 
stwierdzam, że sesja jest prawomocna, a Rada Gminy ważna do podejmowania uchwał. Na 
dzisiejszych obradach witam panie i panów radnych. Witam wójta gminy Łubnice pana 
Tomasza Pawlika. Witam Skarbnik Gminy Panią Izabellę Klatkę. Witam Kierownika 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Panią Jadwigę Podejma.

Przewodniczacy Marian Baniak
Witam Radcę Prawnego Pana Jerzego Delę. Witam Radnego Powiatowego Pana Michała 
Piastę. Witam Sotysów Gminy Łudnice. Witam Inspektor do spraw obsługi rady, 
jednocześnie protokolantkę dzisiejszych obrad Panią Anetę Głowacką-Olek. I witam 
Informatyka Gminy pana Kamila Barczoka.

Przewodniczacy Marian Baniak
I teraz usiądę i odczytam porządek dzisiejszych obrad. Punkt pierwszy, otwarcie, 
stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji oraz prawomocności. Punkt drugi, przyjęcie 
porządku obrad sesji. Punkt trzeci, przyjęcie protokołu z pierwszej sesji Rady Gminy. Punkt 
czwarty, informacja Wójta

Przewodniczacy Marian Baniak
Gminy Łubnice z działalności w okresie między sesjami. Punkt piąty interpelacje i zapytania.
W punkcie szóstym mamy podjęcie uchwał w sprawie przyjęcia sprawozdania działalności 
gminnego środka pomocy społecznej w Łubnicach. Zarad 2023. W sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla Wójta gminy Łubnice.

Przewodniczacy Marian Baniak
Komisję na posiedzenie Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów. Dwa projekty uchwał, 
które zostały przeanalizowane i opiniowane przez komisję wnioskuję o wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
gruntowej stanowiącej własność gminy Łubnice położonej w obrębie siódmym Wójcin 
oznaczonej działką numer ewidencyjny 25 0 9 o powierzchni 0 0 743 hektara. I teraz pytam 
państwa, czy, czy chcą państwo, żeby ten Ten projekt uchwały został wprowadzony. Proszę 



bardzo, jeśli tak, proszę o podniesienie ręki. Dziękuję bardzo.

Przewodniczacy Marian Baniak
Jednogłośnie przyjęliśmy ten punkt i wprowadziliśmy do dzisiejszego porządku obrad. Nie 
widzę przeciwu, nie widzę głosów przyjmujących więc jednogłośnie. I innym, czyli drugim 
projektem jest uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Łubnice na rok 2024. I tu również
zapytam Państwa, kto z Państwa jest za tym, żeby wprowadzić ten projekt uchwały do 
porządku obrad. Proszę o podniesienie ręki.

Przewodniczacy Marian Baniak
Dziękuję bardzo. Również jednogłośnie Rada podjęła decyzję o wprowadzeniu do porządku 
dzisiejszych obrad. I pytam, czy są jeszcze jakieś inne propozycje. Nie ma, a więc 
stwierdzam, że radni przyjęli porządek obrad z dwoma projektami uchwał wprowadzonymi
do porządku dzisiejszych obrad. Będziemy nad nimi procedować.

Przewodniczacy Marian Baniak
Przechodzimy do punktu trzeciego, przyjęcie protokołu z pierwszej sesji Rady Gminy w 
Łubnicach. Protokół z pierwszej sesji otrzymaliście Państwo razem z materiałami. Dzisiaj 
się można było też zapoznać przed sesją. No i pytam państwa, czy macie jakieś uwagi do 
protokołu. Uwag nie ma, więc stwierdzam, że radni przyjęli protokół z pierwszej sesji.

Przewodniczacy Marian Baniak
Bez uwag. I przechodzimy do punktu czwartego. Informacja Wójta Gminy Łubnice z działu 
sił określonych między decyzjami. Macie Państwo przed sobą informację. Wójt z referuje.

Przewodniczacy Marian Baniak
Jeśli ktoś z Państwa będzie miał pytanie, to proszę Wójtowi przerywać i pytać. Na bieżąco. 
Proszę bardzo.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Teraz tak jak tutaj Pan Przewodniczący wspomniał. Wynika to również ze statutu, który 
został uaktualniony. Każda informacja będzie przedkładana radnemu przed sesją, także 
będzie to również w formie papierowej, że tak powiem każdy będzie miał tekst przed sobą i 
zaczynamy. Informacja o gminnym urzędnictwie działalności między sesjami 
przedstawiona na drugiej sesji rady gminnej na dzień 29 maja 2024. 7 maja brałem udział w
pierwszej sesji inauguracyjnej 2024-2029.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
10 maja brałem udział w obchodach dnia strażaka w Wójcinie zorganizowanym przez 
wnioski OSP Wójcin i OSP Gola. 11 maja brałem udział w powiatowych obchodach. dnia 
strażaka, które odbyły się. W Ludwinowie. 12 maja brałem udział w pierwszej w naszej 
gminie Święcie Polskiej Niezapomniajki Wójcin 2024, które zostało zorganizowane przez 
koło gospodyń Wójcin nad Prostą, OSP Wójcin oraz zespół szkół w Wójcinie.



Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
13 maja odbyło się tutaj w Urzędzie Gminy spotkanie z przedstawicielami Urzędu Gminy, 
przedstawicielami Sołectwa Dzieczkowice, z przedstawicielami firmy KPD i M wraz z 
inspektorem i to spotkanie dotyczyło postępu inwestycji w miejscowości Dzietrzkowice, 
ulica Łąkowa. 14 maja odbył się przegląd, przegląd postępu wykonania inwestycji 
drogowych w obecności pana Andrzeja Trzeciaka, inspektora pani Julii Witkowskiej-Kępa 
oraz kierownika firmy KPDN pana Miłosza Rabiegi.

Radny Mariusz Kwiatkowski
Ja mam tutaj pytanie.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tak.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Jeśli, jeśli bym pan mógł troszeczkę. Szerzej.

Radny Mariusz Starek
Na temat tej, tej drogi, bo tam jest coś najprawdopodobniej.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Mówimy tutaj ulicy Łąkowej, tak?

Radny Marek Kaleta
Łąkowa, tak.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Powiem szczerze, to zostało ustalone tutaj na spotkaniu. Był tutaj pan radny, pan Benedykt, 
byli też również przedstawiciele. Spotkanie prowadził pan Andrzej Trzeciak tutaj jako 
kierownik referatu. Zostały przedstawione postulaty tutaj ze strony mieszkańców, 
przedstawicieli miejscowości Dzietrzkowice. Chodziło tu przede wszystkim o sprawy 
techniczne.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Drogi, które mają tutaj każda strona, gdzieś tam można powiedzieć, że jako przedstawiciele 
miejscowości Dzietrzkowice zgłosili swoje uwagi dotyczące przebudowy tutaj 
skrzyżowania, jak i dalej postępu, czy warstw, które zostały naniesione poboczy. No i też był
taki temat, kwestia tematu została podjęta, kwestia tematu mostu, gdzie niestety będziemy 
musieli wykonać ekspertyzę, w jakim stanie znajduje się obecny most.

Radny Benedykt Zaremba
Panie Wójcie ekspertyzę, jeśli mogę słowo, to chyba powinien wykonawca zrobić, bo tak jest



umowę, nie?

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Nie. Tak, ale, ale powiem szczerze, muszę? Tak, tam było przewidziane, że nakładka 
asfaltowa będzie przebiegała przez, przez most aż 60 metrów do, za mostem, tak, jeżeli do 
granic naszej gminy. remont mostu miał polegać na tym, że będzie tworzona sama nakładka,
plus odświeżenie, że tak powiem, wizerunkowe, czyli bariery i tym podobne.

Radny Benedykt Zaremba
Tam jeszcze dylatacja miała być nowa, miało być z dwóch stron rozkopane, przynajmniej na 
zimę.

Przewodniczacy Marian Baniak
Bardzo przepraszam, ale Pan Wójt się wypowie, bo to będziemy mieli.

Radny Benedykt Zaremba
Powiem, że możemy, uzupełniać się nawzajem

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tak, zgadza się, ale mówię, Na samym początku gdzieś mówię, ja też byłem tutaj gościnny, 
bo chciałem się, że tak powiem, wsłuchać w to, no bo inwestycja została już rozpoczęta za 
poprzedniej kadencji, tak. Ja się muszę wciągnąć, że tak powiem, w ten temat i po prostu 
chciałem wysłuchać jednej i drugiej strony i tak naprawdę musimy jakieś podjąć kroki, jak 
naprawdę, w jakim stanie znajduje się faktycznie stan tego mostu, tak.

Przewodniczacy Marian Baniak
Proszę panie Benku

Radny Benedykt Zaremba
Tak. To znaczy odnosząc się do tego, no to nie było za pana Wojta, co za poprzednika było, 
pewne ustalenia są już wpisane, że tak powiem i to widzimy, że to odbiega znacząco od tego 
planu niby, nie? Na przykład ścieżka rowerowa miała mieć 4 plus 4, okazuje się później, że 
miała mieć 4 plus 2, czyli 4 centymetry masy wiążącej, 2 centymetry masy ścieralnej, a na 
końcu została położona na raz, niecałe 5 centymetrów, no maksymalnie 5 centymetrów, 
nie? Cały czas się mówi o tym, czy. Rów będzie wyłożony tymi płytkami.

Radny Benedykt Zaremba
Wiecie, film jest taki, że obrazuje tak

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Nawiążę do tego, że wczoraj akurat podjechaliśmy tutaj z panem Andrzejem na ulicę 
Łąkową i był kierownik z firmy KDEM i faktycznie wina dziś jest po ich stronie, bo można 
powiedzieć, że przyznali się i będą poprawiać to wszystko. Nakładka, która została, 



pierwsza warstwa położona, został taki wał utworzony przed rogiem. I ta woda nie miała 
możliwości spłynięcia do rogu. Także oni teraz, już wczoraj, z tego, co nas zapowiedział, 
miały ściągnąć tam sprzęt, zrobić udreżnienia co 5 metrów, żeby była możliwość dostania 
się tej wody, która spływa z masy asfaltowej do rogu, tak? Ale oni to wszystko poprawią.

Radny Benedykt Zaremba
A jeśli chodzi o most Panie Wójcie, no to jeżeli mamy go nie robić, no to powinna być ta 
ekspertyza, nie? Nie tylko opinia jakaś,

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
My sami nie możemy takiej decyzji podjąć, bo musimy na jakiejś opinii bazować, tak?

Radny Benedykt Zaremba
Na ekspertyzie raczej niż na opinii, tak? Bo to jest poważna sprawa, nie? Jeżeli całą drogę 
mieliśmy zrobić, a nagle most będzie i co? Będzie ograniczenie tonażu, no to chyba się. Nie 
uda nam, nie?

Radny Benedykt Zaremba
W tej chwili i tak auta jeżdżą i to dosyć takie solidne traktory z dwoma przyczepami, to też 
dosyć kilogramów Ludzie mają pola z drugiej strony.

Radca prawny Jerzy Dela
Ale. Ale tam będzie trzeba jakieś rozgraniczenie postawić.

Radny Damian Janas
Chyba, że do posesji muszą dojechać, więc. I tak będą jeździć.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Inaczej, czy to cieszy pan Andrzej, jak tutaj technicznie, żeby ze strony, jako tutaj 
kierownicze...

Radca prawny Jerzy Dela
Nie no, bo myśmy byli na spotkaniu wtedy, my próbowaliśmy coś tam zmienić, pytaliśmy 
się, dlaczego jest tam dwa centymetry na ścieżce, na przykład więcej tej masy, nie jest to 
wyrównane.

Radny Damian Janas
No ale tam nie ma dialogu z wykonawcą. Wykonawca twierdzi, że jest tak dobrze, no i tak 
zostaje, nie?

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tak, dokładnie, ale zresztą inspektor nadzoru, który to...



Radny Benedykt Zaremba
No nie wiem, swoje uwagi żeśmy przedstawili, panie Wójcie, a co wyjdzie z tego, to 
zobaczymy w finale.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Dokładnie.

Przewodniczacy Marian Baniak
Dobrze, więc...

Radny Benedykt Zaremba
A tylko jeszcze pytania, no bo bardzo dużo osób, oprócz tego, że droga, ale jest chociaż 
przynajmniej po czymś jeździć, nie? Także czekamy, kiedy będzie ta druga warstwa, 
natomiast nie wiemy, co z tą krzyżówką koło figury. Przecież tam jest taki bałagan...

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Firma, z. Którą wczoraj żeśmy właśnie z panem kierownikiem rozmawialiśmy, Powiedział, 
że po 6 czerwca wchodzą na skrzyżowanie. Takie było zapewnienie ze strony Pana 
kierownika.

Radny Benedykt Zaremba
Dobrze i jeszcze prośba Panie Wójcie, bo tam jest ten trójkąt taki i tam by było fajnie, jakby 
się udało tą ziemię nawieźć i już trawę posadzić, bo tam jest w tej chwili taki lej zrobiony.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Zgadza się, tylko mówię, no firma też ma przeogrom inwestycji na naszym terenie, też na 
tym wykonują nakładki, ale w ostatnim etapie jest po prostu pielęgnacja poboczy i rok, tak, 
plus zasiania tej trawy, tak.

Radny Benedykt Zaremba
I tam był problem jeszcze z tymi gwiazdami po prawej stronie, bo tam nie do końca było 
rozgraniczenie. Pan Miłosz by się obawiał potem, jak dzwoniłem do niego, to już go nie było,
nie wiem.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Pan Miłosz jest w tej chwili na urlopie, zastępuje go pan Jakub. Także jak wróci z urlopu, 
będziemy dalej.

Przewodniczacy Marian Baniak
Dziękuję bardzo.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tutaj jeszcze przy tym przeglądzie wykonywanych inwestycji to powiem szczerze, że 



zrobiliśmy objazdówkę wszystkich tych dróg, no bo jak wiemy, że prace postępują, ale 
chcieliśmy się zapoznać na jakim etapie oni są, bo teraz będziemy wchodzić w trzeci etap, 
gdzie będą te tak naprawdę końcowe inwestycje robione, a wszystkie, że tak powiem 
inwestycje musimy zamknąć do 25 września. Czyli tak jest przewidywany termin na 
zakończenie pracy. 17 maja nastąpiło podpisanie protokół między Urzędem Gminnym 
Łubnice reprezentowanym przez wójta i panią skarbnik gminy. a przedstawicielami 
Regionalnej Izby Obramkowej. 21 maja nastąpiło podpisanie umów między Urzędem Gminy
wraz z solłtysami, a Urzędem Marszałkowskim dotyczących przyznanych grantów dla 
sołectw: Dzietrzkowice, Kolonia Dzietrzkowice Ludwinów Andrzejów Wójcin.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Każdy z sołectw otrzymało 15 tysięcy dotacji na swoje sołectwo. 22 maja spotkanie

Radna Urszula Kmiecik
Ja mam pytanie, kto będzie już z. Urzędu Gminy pilotował pomocy w zakupach tych 
grantów?

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Powiem szczerze tak, cała procedura została przekazana do pani Malwiny Gacka i pani 
Malwina będzie się zajmowała całą procedurą.

Radna Urszula Kmiecik
Dobrze, dziękuję.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Proszę. 22 maja odbyłem spotkanie z przedstawicielem firmy ubezpieczeniowej inter-
broker 27 maja brali udział w posiedzeniu Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów. 
Również 27 maja brałem udział w zebraniu walnej lokalnej grupy działania w Wieruszowie. 
I tutaj może krótko powiem. Lokalna Grupa Działania wznawia składki członkowskie.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Jest to przelicznik mieszkańca razy zestawca. na dzień 31 grudnia 2020 roku. To jest nie 
fajnie, ale dyskutowaliśmy na ten temat, czemu nie jest to aktualne, bo jak wiemy na stanie 
2020 roku mieliśmy większą ilość mieszkańców niż na obecny stan, bo co roku ta liczba 
mieszkańców maleje. Zarząd Lokalnej Grupy Działania postanowił, zwiększyć stawkę z 
dwóch złotych do czterech złotych. Ale wynegocjowaliśmy powiem szczerze trzy złote, bo 
Wójtowie i Burmistrzowie, taki wypracowaliśmy gdzieś tam wspólny wniosek, że trzy złote 
z płatnością do 31 grudnia 2024 roku.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Zobowiązanie ze strony lokalnej grupy działania jest takie, że mają małą kulę pieniążków w 
wysokości 100 tysięcy złotych i postanowili na wszystkie gminy czy miasta zakupić zamki 
dmuchane. Czyli każda gmina od nich otrzyma zamek dmuchany i będzie on na stanie 



gminy. I teraz jeżeli będą się odbywać systematycznie jakieś festywne szkole czy tym 
podobne, Musimy wprowadzić grafik, swój wewnętrzny, żeby się terminy tych, że tak 
powiem, festynów nie, nie pokrywały i to będzie do dyspozycji na danym sołectwie. To taka 
chyba była zachęta do tego, żeby zachęcić nas do otwartości słowa, tak? 28 maja brałem 
udział w trzeciej sesji rady powiatu wieruszowskiego i jak wiadomo, Starostą został pan 
Stefan Pietras, wicestarostą pan Marek Kanicki i w skład zarządu wchodzi pan Adam Musiał 
i od nas jest również pan Ryszard Starek.

Przewodniczacy Marian Baniak
Przewodniczącym Rady Powiatu kto został?

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Pan Andrzej Szymanek.

Przewodniczacy Marian Baniak
Czy są jeszcze pytania, proszę bardzo, do. Wypowiedzi pana Wójta, jeśli są, to proszę, może 
się coś państwu nasuwa. Jeśli, jeśli nie, zamykam. Punkt czwarty przechodzę do punktu 
piątego. Interpelacje i zapytania.

Przewodniczacy Marian Baniak
Proszę bardzo o składanie interpelacji, czy ktoś państwo na to? Piotr.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Pan Piotr Woźny Łubnice, 29.05.24. Gminy Łubnice za pośrednictwem przewodniczącego 
Rady gminy w Łubnicach do Wójta gminy Łubnice. Zwracam się z prośbą o transfer jednego 
samochodu kamienia na ulicę Polną w celu utwardzenia drogi. Zakupu piłkochwytu na 
boisko przy Centrum Kultury Wsi Kolonii Dzietrzkowice. Odtworzenie drogi polnej w 
Łubnicach z tyłu za ziemię polską, panie Wójcie, tam trzeba pojechać i trzeba się tą sprawą 
zainteresować.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Jest to sprawa dość pilna. do PZD w Wieruszowie o wykoszenie rowu przy ścieżce 
rowerowo-pieszej od Dzietrzkowic do Kolonii Dzietrzkowice oraz przycięcie drzew przy tej 
ścieżce. Mamy przedstawiciela koło wjazdu, gałązki. No już biją po oczach, jak już. Się jedzę, 
także.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Bym prosił o za. Działanie w tej sprawie. Z wykaszaniem rowów, bo za chwilę ścieżka.

Radny Maciej Merta
Wójt Gminy Łubnice z zaproszenictwem Przewodniczącego Rady Gminy w Łubnicach. 
Zwracam się z prośbą o przeprowadzenie kontroli przeglądu materiału i kompleksu 
sportowego ORLIK w Łubnicach pod kątem zapewnienia bezpieczeństwa osób 



korzystających z wymienionego obiektu poprzez naprawę urządzeń i uzupełnienie jego 
wyposażenia. Informując ich w budynku socjalnym w jednym z pomieszczeń powstałych 
zacieki na suficie oraz na ścianach, to świadczyć może awarię instalacji wodnej. Ponadto w 
jednej z szaf i najprawdopodobniej doszło do awarii instalacji elektrycznej, o czym świadczy
może brak oświetlenia w tym pomieszczeniu, a wymiana żarówek nie przynosi 
zamierzonego efektu. Pozostawienie opisywanego przeze mnie stanu rzeczy bez szybkiej 
interwencji, doprowadzi może do nieszczęśliwego wypadku z udziałem osób znajdujących 
się na tym obiekcie.

Radny Maciej Merta
Zwracam również uwagę na fakt, iż na terenie obiektu wymagana jest konserwacja 
nawierzchni na boisku piłkarskim, polegająca na tzw. wyczesywaniu, co poprawi jakość 
stanu tej nawierzchni, a także wydłuży okres jej użytkowania. Podjęcie szybkich działań 
pozwoli uniknąć zdarzeń, których nikt by nie chciał, aby nastąpiły, jak również uchronić w 
przyszłości budżet gminy przed kosztownymi naprawami na terenie wyżej wymienionego 
obiektu. Dziękuję.

Przewodniczacy Marian Baniak
Dziękuję panu Maćkowi, proszę bardzo. Czy są jeszcze jakieś interpelacje z państwa strony? 
Nie ma więcej, a więc zamykam. Punkt piąty, przerodzimy do punktu szóstego. Podjęcie 
uchwały.

Przewodniczacy Marian Baniak
Pierwszym projektem jest uchwała numer 2 przez 11 przez 2024 Rady Gminy w Łubnicach 
z dnia 29 maja 2024 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania działalności gminnego 
ośrodka pomocy społecznej w Łubnicach za 2023. Na podstawie artykułu 18 ustęp 1, ustęp 
2, punkt 15 ustawy z dnia 8 marca dziewięćdziesiątego roku o samorządzie gminnym oraz 
artykułu 110 ustęp 9 ustawy z dnia 12 marca 2004 roku o pomocy społecznej Rada Gminy 
w Łubnicach uchwała co następuje. Paragraf pierwszy, przyjmuje się w sprawozdanie 
kierownika gminnego środka pomocy społecznej w Łubnicach działalność gminnego środka
pomocy społecznej za rok 2023. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 
Paragraf dwa, uchwała wchodzi w życiu z dniem podjęcia.

Przewodniczacy Marian Baniak
I tutaj proszę Przewodniczącego Komisji Gospodarki, Budżetu Finansów, pana Macieja 
Mertę o przedstawienie opinii do odczytanego projektu.

Radny Maciej Merta
Komisja po zapoznaniu się ze szczegółami i wysłuchaniu obszernych wyjaśnień kierownika 
gminnego środka pomocy społecznych jednogłośnie pozytywnie opiniuje projekt uchwały i 
jedności. Dziękuję.

Przewodniczacy Marian Baniak



Dziękuję Panie Przewodniczącemu. Proszę bardzo otwieram dyskusję. Czy są pytania do 
tego projektu? Nie ma. Stwierdzam zgodę i przystępujemy z głosowaniem.

Przewodniczacy Marian Baniak
To z Pani Panu radnych jest za przyjęciem projektu uchwały numer 2 przez 11 przez 2024. 
Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Panie wiceprzewodniczący Piotr Woźny będzie 
odczytywał oczywiście napiskę radnych i tu proszę Pana proszę o odczytanie nazwisk 
radnych

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Baniak Marian.

Przewodniczacy Marian Baniak
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Gwizdek Maria

Radna Maria Gwizdek
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Idasiak Gabriel

Radny Gabriel Idasiak
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Janas Damian

Radny Damian Janas
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kaleta Marek

Radny Marek Kaleta
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kmiecik Urszula

Radna Urszula Kmiecik



Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kwiatkowski Mariusz

Radny Mariusz Kwiatkowski
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Leśnikowski Mateusz

Radny Mateusz Leśnikowski
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Merta Maciej

Radny Maciej Merta
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Musiałek Jan

Radny Jan Musiałek
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Olek-Faryś Iwona

Radna Iwona Olek-Faryś
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Starek Mariusz

Radny Mariusz Starek
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Woźny Piotr Jestem za Zaremba Benedykt

Radny Benedykt Zaremba
Jestem za.



Przewodniczacy Marian Baniak
Dziękuje bardzo, głosowało 14 lat i stwierdzam, że radni przyjęli. Uchwałę jednogłośnie. I 
kolejnym projektem jest uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta gminy 
Łubnice. Zanim odczytam projekt uchwały. Informuję Państwa, że na dzisiejszej sesji 
przedłożone dwa projekty uchwał w sprawie wynagrodzenia Wójta.

Przewodniczacy Marian Baniak
Jeden projekt przygotowany został przez Przewodniczącego Rady, a drugi projekt został 
przedłożony przez Komisję Gospodarstwa Budżetów i Finansów, która obradowała 27 maja
2024 roku. Uznałem, że projekt uchwały przedłożony przez Komisję Gospodarki Budżetów i
Finansów jest projektem dalej idącym, a więc ja swój projekt wycofuję. w tym momencie, 
ponieważ byłoby to bezzasadne i będziemy głosować tylko projekt Komisji Gospodarki 
Budżetu i Finansów. I odczytam teraz projekt uchwały numer 2 przez 12 przez 2024 Rady 
Gminy w Łubnicach z dnia 29 maja 2024 roku w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 
Wójta Gminy Łubnice. Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 2 ustawy z dnia 8 marca 
1984 r.

Przewodniczacy Marian Baniak
o samorządzie gminnym. Artykuł 8 ust. 2 ustawy z dnia 21 listopada 2008 roku o 
pracownikach samorządowych oraz paragraf 3, 1, paragraf 6 i paragraf 7 rozporządzenia 
Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 roku w sprawie wynagrodzenia pracowników 
samorządowych Rady Gminy w Łubnicach uchwala, co następuje. Paragraf pierwszy. Ustala 
się wynagrodzenie miesięczne, Wójta gminy Łubnice, w ten sposób, że poszczególne 
składniki wynagrodzenia wynosić będą.

Przewodniczacy Marian Baniak
Podpunkt pierwszy. Wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 8,5 tysiąca złotych brutto. 
Podpunkt dwa. Dodatek za wieloletnią pracę zgodnie z rozporządzeniem Rady Ministrów z 
dnia 25 października 2021 roku w sprawie wynagrodzenia pracowników samorządowych 
Podpunkt 3. Dodatek funkcyjny w kwocie 2520 zł brutto.

Przewodniczacy Marian Baniak
Podpunkt 4. Dodatek specjalny w wysokości 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i 
dodatku funkcyjnego, co stanowi kwotę 3306 zł brutto. Paragraf 2. Wykonanie uchwały 
powierza się przewodniczącemu Rady gminy w Łubnicach. Paragraf 3.

Przewodniczacy Marian Baniak
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Paragraf 4. Traci moc uchwały nr 29 przez 187 
przez 2021 Rady Gminy w Łubnicach z dnia 26 listopada 2021 roku, zmieniająca uchwałę w 
sprawie ustalenia wynagrodzenia wójta gminy Łubnice. I paragraf 5. Uchwała podlega 
podaniu do publicznej wiadomości w biuletynie informacji publicznej.



Przewodniczacy Marian Baniak
I tutaj proszę również przewodniczącego komisji o odczytanie opinii do tego projektu.

Radny Maciej Merta
Komisja po zapoznaniu się ze szczegółami oraz przeprowadzonej dyskusji zgłosiła wniosek 
o podwyższenie wynagrodzenia zasadniczego brutto do wysokości 8500 złotych, który 
uzyskał opinię pozytywną. Z wzrostu wyżej wymienionego składnika wynagrodzenia wiąże 
się ze wzrostem spłaty dodatku specjalnego. Sposobne projekt uchwały komisja przekłada 
wysokiej radzie.

Przewodniczacy Marian Baniak
Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. Proszę.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Czy mógłbym zabrać głos?

Przewodniczacy Marian Baniak
Proszę Panie Wójcie.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Chciałbym jeszcze raz przedstawić swoją opinię, jaką przedstawiłem na opinii właśnie 
gospodarki, budżetu i finansów, zanim zostały podjęte dyskusje. Mój wniosek opierał na 
tym, iż chciałem pozostać na wynagrodzeniu poprzedniego wójta, czyli na kwocie 
wynagrodzenia zasadniczego w wysokości 8200 plus wiadomo dodatek funkcyjny i 
specjalne. Moje wynagrodzenie i tak będzie niższe, pomniejszone o wynagrodzenie za 
wysługę lat, gdyż lata mojej pracy indywidualnej można powiedzieć, nie są procentowane i 
nie zaliczają się do tego wynagrodzenia za wysługę lat, także moje wynagrodzenie i tak 
będzie niższe o kwotę 1650 złotych brutto miesięcznie razy 12 miesięcy, czyli mamy gdzieś 
i tak z tego można powiedzieć, że w budżecie gminy zostaje kwota, na szybkiego sobie 
policzyłem, kwota 19 800 złotych, tak? Dlatego mój wniosek i prośba była taka do komisji 
budżetowej, komisja budżetowa mówiła, przyznać podwyżkę Wójtowi, ale mówię, ja jako, w
mojej osobie opiewałem na poprzedniku i chciałem się trzymać dolnych, dolnych stawek, 
tak? Także tak takie było moje zdanie i I tak to gdzieś tutaj powiem szczerze uzasadnić.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Dziękuję.

Przewodniczacy Marian Baniak
Dziękuję panu Wójtowi. Proszę, czy sobie jeszcze jakieś pytania.

Skarbnik Izabela Klatka
Ja jako skarbnik gminy, chciałabym powiedzieć, że ostatnia podwyżka jaką Wojt by 
otrzymał był w zasadzie decyzja premiera Morawieckiego, to było rok 21 W międzyczasie 



kadra urzędu od 2021 roku też otrzymywała podwyżki, więc uważam, że komisja. Podjęła 
właściwą decyzję, ponieważ 21 rok dawno. Minął, 22, 23, a inflacja, inflacja, więc uważam, 
że stanowisko komisji jest właściwe.

Przewodniczacy Marian Baniak
Dziękuję Państwu bardzo.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Jeszcze może wejdę dalej, bo też takie zapytania ze strony rady miałem. Może nie, że będzie 
wzrost wynagrodzenia najniższej krajowej, ale najniższa krajowa nie dotyczy 
wynagrodzenia Wójta. To nie jest zasadne i to, co było rozpowiadane, to nie jest, to dotyczy 
pracowników, ale nie wynagrodzenia wójta, tak? Także to też bym chciał również 
sprostować.

Radny Benedykt Zaremba
Panie mecenasie, a nie wie pan, bo ostatnio to z automatu jak gdyby pan wójt dostał, nie, 
tego 21 roku.

Radca prawny Jerzy Dela
A wtedy była proszę pana, rozporządzenie Rady Ministrów w sprawie wynagrodzeń w 
sprawie samorządowej i tam określono minimalne i maksymalne wynagrodzenie wójtów, 
ponieważ wójt miał, że tak powiem poniżej tej, to musieliśmy to.

Radny Benedykt Zaremba
No ale nie ma żadnej przymiarki do tego.

Radca prawny Jerzy Dela
Największej jeszcze nie było coś zapowiadane, ale na razie cisza. A ja bym panie 
przewodniczący jeszcze miał uwagę, bo ja co prawda parafowałem ten projekt uchwały, ale 
teraz patrzę jeszcze i tutaj do pana przewodniczącego komisji budżetowej w paragrafie 3, 
zapisaliśmy, że uchwała w chodzi w życie z dniem podjęcia czyli, że ona by weszła z dniem 
dzisiejszym. A wójt właśnie złożył ślubowanie 7 maja. Czyli tutaj by trzeba było dopisać z 
mocą od dnia 7 maja 2024 roku.

Przewodniczacy Marian Baniak
Prosze bardzo czy ktoś z państwa chce o coś zapytać w tej kwestii? Nie ma, więc zamykam 
dyskusję, stwierdzam forum i przystępujemy do głosowania. Kto z Pani Panów radnych jest 
za przyjęciem projektu uchwały numer 2, przez 12, przez 2024? Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymał?

Przewodniczacy Marian Baniak
Proszę o czytanie nazwisk radnych



Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Baniak Marian

Przewodniczacy Marian Baniak
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Gwizdek Maria

Radna Maria Gwizdek
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Idasiak Gabriel

Radny Gabriel Idasiak
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Janas Damian

Radny Damian Janas
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kaleta Marek

Radny Marek Kaleta
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kmiecik Urszula

Radna Urszula Kmiecik
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kwiatkowski Mariusz

Radny Mariusz Kwiatkowski
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny



Leśnikowski Mateusz

Radny Mateusz Leśnikowski
wstrzymuje się.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Merta Maciej

Radny Maciej Merta
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Musiałek Jan

Radny Jan Musiałek
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Olek-Faryś Iwona

Radna Iwona Olek-Faryś
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Starek Mariusz

Radny Mariusz Starek
Wstrzymuje się

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Woźny Piotr Jestem za Zaremba Benedykt

Radny Benedykt Zaremba
Wstrzymuje się

Przewodniczacy Marian Baniak
Dziękuje bardzo, głosowało 14 radnych. 10 głosów za, 4 wstrzymujących. Stwierdzam, że 
radni przyjęli wyżej wymienioną uchwałę. I kolejny projektem, jest uchwała w sprawie diet 
dla radny gminy Łubnice i tutaj też Państwa informuję, że były dwa projekty uchwał. 
Oczywiście ta sama sytuacja, co przy projekcie Pana Wójta.

Przewodniczacy Marian Baniak
Więc nie będę się powtarzał, ja po prostu swój wniosek wycofuję i będziemy głosować tylko



i wyłącznie w projekt Komisji Budżetu i Finansów. I odczytam teraz projekt uchwały numer 
2 przez 13 przez 2024 Rady Gminy Łubnicach z dnia 29 maja 2024 roku w sprawie diet dla 
Radnych Gminy Łubnice. Na podstawie artykułu 25 ustęp 4 ustawy z dnia 8 marca 
dziewięćdziesiątego roku o samorządzie gminnym uchwala się, co następuje. Paragraf 
pierwszy. Uchwała ustala wysokość oraz zasady odliczania i wypłaty diet dla radnych Rady 
Gminy w Łubnicach za udział w pracach Rady i jej komisjach.

Przewodniczacy Marian Baniak
Paragraf 2 punkt 1 ustala się z ryczałtowaną dietę w stosunku do w stosunku miesięcznym z
zwaną dalej dietą ryczałtową dla radnego. Podpunkt 1 pełniącego funkcję 
przewodniczącego rady w wysokości 50 procent minimalnego wynagrodzenia za pracę. 
Podpunkt 2 pełniącego funkcję wiceprzewodniczącego rady w wysokości 25 procent 
minimalnego wynagrodzenia za pracę. Punkt 2. Jeżeli wiceprzewodniczący rady pełni także 
funkcję przewodniczącego jednej z komisji rady gminy oprócz diety określonej w paragrafie
drugim ustęp 1 punkt 2.

Przewodniczacy Marian Baniak
Przysługuje mu również prawo do diety określonej w ustępie 4 za posiedzenie komisji, w 
której przewodniczy i uczestniczy. Punkt 3. Ustala się dietę dla radnych niepełniących 
funkcji w Radzie Gminy z tytułu udziału w sesjach Rady Gminy i posiedzenia Komisji Stałej 
lub doraźnej Rady Gminy w wysokości 10% minimalnego wynagrodzenia za posiedzenie. 
Punkt 4 ustala się w jeden z dla radnych pełniących funkcje przewodniczących komisji 
stałych i doraźnych Rady Gminy z tytułu udziału w sesjach Rady Gminy i posiedzenia 
komisji stałych lub doraźnych Rady Gminy w wysokości 11 procent minimalnego 
wynagrodzenia za pracę dla posiedzenia Gminy. Punkt 5.

Przewodniczacy Marian Baniak
Jeżeli w danym dniu radny uczestniczy w sesji Rady Gminy i posiedzenia Komisji Rady 
Gminy radnemu przysługuje tylko jedna dieta, o której mowa w paragrafie 2 ustęp 2 i 3. 
Paragraf 3 punkt 1. Wypłata diet ryczałtowych za dany miesiąc kalendarzowy następuje 
jednorazowo w terminie do dziesiątego dnia następnego miesiąca na podstawie listy 
sporządzonych w oparciu o listy obecności na sesjach rady. A diety nie ryczałtowe 
wypłacane wypłaca się w następnym dniu roboczym po sesji rady gminy lub posiedzeniu 
komisji. Punkt 2.

Przewodniczacy Marian Baniak
Diety ryczałtowej i diety za udział w pracach Rady Gminy i Komisjach płaca się na rachunek 
bankowy skazany przez radnego. Rada 4 punkt 1. Wysokość miesięcznej diety ryczałtowej, 
o której mowa w paragrafie 2 punkt 1 i 2, ulega obniżeniu obchodem 10% minimalnego 
wynagrodzenia za pracę za nieobecność radnego na sesji Rady Gminy z zastrzeżeniem w 
ustępu 2. Punkt 2. Jeżeli radny wykonywał obowiązki związane z pełnieniem funkcji 
radnego, które uniemożliwiły mu obecność na posiedzeniu sesji lub komisji stałej, dieta nie 
ulega obniżeniu.



Przewodniczacy Marian Baniak
Punkt 3. W przypadku zmiany w trakcie miesiąca kalendarzowego funkcji pełniącej czy 
pełnionej przez radnego, od której uzależnia się Czy uzależniona jest wypłata diety lub w jej 
wysokości wywiad diety ryczałtowej za dany miesiąc ustala się proporcjonalnie, przyjmując
za miesiąc łącznie 30 dni Paragraf 5. Radny może złożyć pisemne oświadczenie o rezygnacji 
z całości i części diety lub o przeznaczeniu jej na inny wskazany w oświadczeniu celu. 
Paragraf 6 wzrot kosztów podróży służbowych radnych reguluje odrębna uchwała.

Przewodniczacy Marian Baniak
Paragraf 7 straci mocy uchwała nr 30, łamane przez 198 do 2021 radny gminy w Łubnicach 
z dnia 9 grudnia 2021 roku w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych gminy w 
Łubnicach. Paragraf 8 uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od jej ogłoszenia w 
Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego. I proszę bardzo pana przewodniczącego o 
odczytanie opinii tej kwestii. Proszę bardzo.

Radny Maciej Merta
Komisja po zapoznaniu się ze szczegółami oraz przeprowadzonej dyskusji zgłosiła wniosek 
o wypłatę 1 w wysokości procentowej minimalnego wynagrodzenia za pracę. Jednocześnie 
przedkłada stosowne projekty uchwały wysokiej radzie.

Przewodniczacy Marian Baniak
Dziękuję bardzo Paniu Przewodniczącemu. Proszę otwieram dyskusję, czy są jakieś pytania.
Panie Macieju proszę.

Radny Maciej Merta
Przewodniczący chciałem zwrócić uwagę po posiedzeniu komisji. Analizując projekt tej 
uchwały, że w paragrafie drugim, w ustępie drugim jest zapis, jeżeli wiceprzewodniczący 
radę pełni także funkcję przewodniczącego jednej z komisji rady gminy, oprócz diety 
określonej w paragrafie dwa tak dalej, przysługuje mu również prawo do diety określonej w
ustępie czwartym za posiedzenie komisji. W naszym przypadku jest tak, że 
wiceprzewodniczący rady gminy nie pełni funkcji przewodniczącego żadnych z komisji, a 
więc wydaje mi się, że ten zapis jak gdyby go dyskwalifikuje do wypłaty za posiedzenie. Nie 
wiem czy dobrze rozumiem Panie mecenasie.

Radca prawny Jerzy Dela
Trzeba by to było bez, bez, jeżeli by, znaczy on może pozostać, ale, ale jeżeli byśmy zostawili
to w tej treści, to wiceprzewodniczący rady by dostawał tylko ryczałt. Nie byłoby żadnego 
wynagrodzenia za, za udział w komisji. I proszę Państwa, to jest Państwa decyzja, ale można
by było ten ustęp drugi w paragrafie drugim rozwinąć przez taki zapis jeżeli 
wiceprzewodniczący Rady Gminy nie pełni roli przewodniczącego Komisji Stałych lub 
Doraźnych, oprócz ryczałtowej diety, o której mowa w paragrafie, w punkcie czwartym 
paragrafu, w paragrafie drugim punkt dwa, otrzymuje również dietę na zasadach 



określonych w ustępie 3. Czyli za posiedzenie dostawałby dietę, oprócz tego. Ryczałt, tak jak
do tej pory.

Przewodniczacy Marian Baniak
Czyli ten punkt drugi tak...

Radca prawny Jerzy Dela
Znaczy ten. Zapis, który jest do tej pory, by pozostał poprzez uzupełnienie tego, co w tej 
chwili tu odczytałem.

Przewodniczacy Marian Baniak
Rozumiem.

Radca prawny Jerzy Dela
Ja myślę, że tak by można było przyjąć. Ale mówię, decyzja należy do Państwa.

Radny Benedykt Zaremba
Przepraszam.

Przewodniczacy Marian Baniak
Proszę Panie.

Radny Benedykt Zaremba
Ja mam jeszcze pytanie, bo nie wiem czy, czy ja dobrze pamiętam. Myśmy kiedyś 
rozmawiali, że wiceprzewodniczący nie może być przewodniczącym komisji.

Radca prawny Jerzy Dela
Nie, nie. Nie może być przewodniczącym komisji funkcyjnej, realizyjnej i komisjii rewizyjnej
I Skarg Wniosków i Petycji. Czyli budżetowej, oświatowej. Ale wiceprzewodniczący.

Radny Benedykt Zaremba
Mówimy o wiceprzewodniczącym.

Radca prawny Jerzy Dela
Tak, tak. czyli oprócz rewizyjnej i Skarg Wniosków i Petycji.

Przewodniczacy Marian Baniak
Zapytam Państwa, czy ten zapis mógłby być wprowadzony do projektu uchwały, jeśli tak.

Radny Benedykt Zaremba
Musi być.

Przewodniczacy Marian Baniak



No więc milczące jak gdyby, tutaj nie ma dyskusji, więc myślę, że akceptujemy to wszyscy, 
tak? Chwileczkę, jeszcze nie. Jeszcze proszę bardzo, jeszcze można się wypowiedzieć na ten 
temat. Nie ma pytań?

Radny Benedykt Zaremba
Nie ma.

Przewodniczacy Marian Baniak
A więc zamykam dyskusję, skręcam forum i przystępujemy do głosowania. Kto z Pani i 
Panów rannych jest za przyjęcie projektu uchwały nr 2 przez 13 przez 2024 z tym zapisem, 
który Pan mecenas przedstawił. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Panie, proszę o 
odczytanie nazwisk radnych.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Baniak Marian.

Przewodniczacy Marian Baniak
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Gwizdek, Maria.

Radna Maria Gwizdek
Wstrzymuję się.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Idasiak Gabriel.

Radny Gabriel Idasiak
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Janas Damian.

Radny Damian Janas
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kaleta Marek.

Radny Marek Kaleta
Jestem za.



Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kmiecik Urszula.

Radna Urszula Kmiecik
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kwiatkowski Mariusz.

Radny Mariusz Kwiatkowski
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Leśnikowski Mateusz.

Radny Mateusz Leśnikowski
Wstrzymuję się.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Merta Maciej.

Radny Maciej Merta
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Musiałek Jan.

Radny Jan Musiałek
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Olek-Faryś Iwona.

Radna Iwona Olek-Faryś
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Starek Mariusz.

Radny Mariusz Starek
Wstrzymuję się.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny



Woźny Piotr. Jestem za. Zaremba Benedykt.

Radny Benedykt Zaremba
Jestem za.

Przewodniczacy Marian Baniak
Dziękuję bardzo, głosowało 14 radnych, 11 za, przy 3 głosach wstrzymujących. Radni 
przyjęli projekt uchwały. Kolejnym projektem jest uchwała nr 2-14 przez 2024 Rady gminy 
w Łubnicach z dnia 29 maja 2024 roku. W sprawie wyrażenia zgody na przewrót 
nieruchomości gruntowych stanowiących własność gminy położonej w obrębie 07 Wójcin 
oznaczonej działką numer ewidencyjny 2509 o powierzchni 0,0743 hektara. Na podstawie 
artykułu 18 ust.

Przewodniczacy Marian Baniak
2 punkt 9 litery a ustawy z dnia 8 marca dziewięćdziesiątego roku o samorządzie gminnym 
oraz artykułu 13 ust. 1 i artykułu 37 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku o 
gospodarce nieruchomościami uchwala się co następuje. Paragraf pierwszy wyraża się 
zgodę na sprzedaż nieruchomości gruntowejj stanowiącej własność gminy Łubnice 
położonej w obrębie ewidencyjnym 07 Wójcin, oznaczonej ewidencji gruntów jako działka 
numer 2509, o powierzchni 0,0743 ha. Własność nieruchomości uregulowana jest w 
księdze wieczystej SR1W, łamane przez 99271, i 8 i łamany przez 4.

Przewodniczacy Marian Baniak
Paragraf 2. Wykonanie uchwały powierza się wójtowi gminy Łubnice. Paragraf 3. W trakcie 
mocy uchwały numer 13 z dnia przełamany przez 59 przez 91 z dnia 30 czerwca 91 roku w 
Rady Gminy w Łubnicach w sprawie zbicia nieruchomości działek budowlanych 
stanowiących własność mienia komunalnego gminy położonych w obrębie wsi Wójcin. 
Paragraf 4 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Przewodniczacy Marian Baniak
I proszę również o opinię Pana Przewodniczącego w tej kwestii.

Radny Maciej Merta
Komisja poza usługami i szczegółami pracownika merytorycznego oraz przeprowadzono 
dyskusję negatywnie. Opiniuję projekt uchwały oddając cztery głosy przeciw, jeden 
wstrzymujący. Jednocześnie komisja zgłosiła wniosek o wycofanie uchwały z dnia 20 
czerwca 1991 roku numer Trzynaście przez pięćdziesiąt dziewięć przez Dziewięć tysiąc 
dziewięć za obrożu prawnego. Dziękuję.

Przewodniczacy Marian Baniak
Dziękuję paniu przewodniczącemu Otwieram dyskusję, proszę czy są pytania. Nie ma pytań

Radny Benedykt Zaremba



Może mieszkańcy Wójcina niech się wypowiedzą.

Przewodniczacy Marian Baniak
Będzie głosowanie oczywiste, ale jeśli ktoś ma.

Radny Mateusz Leśnikowski
Według mnie ta działka.

Radny Damian Janas
Na środku stoi transformator.

Radny Mateusz Leśnikowski
Wszyscy dobrze wiedzą to. Myślę, że bo to pan Andrzej najchętniej by chciał to kupić, albo 
inna osoba tego na pewno nie będzie chciała nigdy kupić, bo kto kupi działkę z 
transformatorem Nic się tam nie wybuduje, a jeśli na rzecz gminy, to ktoś chce tam zrobić 
bazę albo transformator. To się stawia, albo jakiś park. A takie jest mój zdanie.

Przewodniczacy Marian Baniak
Dobrze, dziękuję bardzo. Proszę, czy są jeszcze jakieś inne zdania na ten temat? Chcę 
powiedzieć tutaj Państwu, że już żeśmy dwa razy podchodzili do tego problemu i dwa razy 
żeśmy wygłosowali na nie, więc. Nie wiem dlaczego tak szybko ten problem. Wraca z 
powrotem, bo niedawno żeśmy przecież również tą działkę jak gdyby nie chcieli sprzedać.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Może nie problem, tylko no po prostu może w nowej kadencji osoba, która chce to nabyć 
postanowiła jeszcze raz złożyć, chociaż tutaj też Pani Kinga znalazła jeszcze uchwałę, nad 
którą żeśmy dyskutowali na komisji budżetowej, która to jest uchwała z 91 roku i tą 
uchwałę też należałoby, nad tą uchwałą też należałoby się pochylić, no bo część działek, 
która tutaj jest zapisana jest już sprzedana, tak?

Radca prawny Jerzy Dela
To znaczy ta uchwała proszę Państwa zgodnie z zasadami administracyjnymi dopóki nie 
została uchylona pozostaje w obrocie prawnym. Myśmy do uchylenia tej uchwały z 90 roku 
Pierwszego roku podchodzili trzykrotnie, ale ona zawsze była wpisana w tej uchwale o 
sprzedaży. Ponieważ te uchwały nie zostały przyjęte, więc ta uchwała z 1991 roku dalej jest 
w obrocie prawnym. Ona musi ulec uchyleniu jeszcze z jednego względu, ponieważ w treści 
tej uchwały w końcowych parę latach są wymienione osoby upoważnione do sprzedawcy 
tej wielkości, do reprezentowania. Tam jest jeszcze wójt ówczesny książek, czyli członek 
zarządu, chyba Pan Wydmuch.

Radca prawny Jerzy Dela
Wydmuch, no to są osoby, które gminy reprezentować nie mogą, ale to my możemy zrobić 
od razu nam uchwałę, w której treść będzie brzmiała w ten sposób, że uchyla się uchwała 



numer z dnia i końca.

Przewodniczacy Marian Baniak
No ja myślę, że to będzie taka, taka droga służbowa, która najpierw uchylimy, a potem 
możemy eweuntalnie dyskutować i sprzedawać.

Radca prawny Jerzy Dela
Tak, no bo jeżeli by dzisiaj przeszła ta uchwała, to ona automatycznie ma tam zapis, że traci.

Przewodniczacy Marian Baniak
Rozumiem, tak, ale żeby tam te dwie działki jeszcze też również uregulować, bo tam są trzy 
działki jeszcze nie zakupione.

Radca prawny Jerzy Dela
No, to będziemy wchodzić do nich ogromnymi urządzeniami.

Przewodniczacy Marian Baniak
Rozumiem, rozumiem.

Radny Maciej Merta
Panie mecenasie rozumiem, że z tego zapisu to pan. Teraz może w tym paragrafie trzecim o 
tych wiedzielonych osobach z Pierwszego roku, bo ta uchwała nie ma mocy prawnej w tej 
chwili. Z uwagi na to, niby ona obowiązuje. Ale nie ma mocy prawnej, z uwagi.

Radny Maciej Merta
Na to, że ta osoba nie ma mocy reprezentowania.

Radca prawny Jerzy Dela
ale faktycznie musielibyśmy ją za porządzić i utylić. No i to myślę, że zrobimy, jeżeli. Dzisiaj 
będzie było rozstrzygnięcie, to na przyszłą sesję przygotujemy, bo nie, nie ma projektu. 
Uchwały na dzień dzisiejszy, nie ma. No to na przyszłą sesję taki projekt przygotujemy.

Radca prawny Jerzy Dela
Proszę bardzo, czy jeszcze są jakieś pytania? Nie ma. Zamykam dyskusję, stwierdzam forum,
przystępujemy do głosowania.

Przewodniczacy Marian Baniak
Co z Pani Panów jest za przyjęciem projektu uchwały numer dwa przez czternaście przez. 
Dwa tysiące dwadzieścia cztery. Kto jest przeciw, kto się wstrzyma. Proszę o czytanie 
nazwisk radnych.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Baniak Marian



Przewodniczacy Marian Baniak
Jestem przeciw.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Gwizdek Maria.

Radna Maria Gwizdek
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Idasiak Gabriel.

Radny Gabriel Idasiak
Przeciw.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Janas Damian.

Radny Damian Janas
Jestem przeciw.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kaleta Marek.

Radny Marek Kaleta
Jestem przeciw.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kmiecik Urzzula.

Radna Urszula Kmiecik
Jestem przeciw.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kwiatkowski Mariusz.

Radny Mariusz Kwiatkowski
Jestem przeciw.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Leśnikowski Mateusz.



Radny Mateusz Leśnikowski
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Merta Maciej.

Radny Maciej Merta
Jestem przeciw.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Musiałek Jan.

Radny Jan Musiałek
Jestem przeciw.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Olek-Faryś, Iwona.

Radna Iwona Olek-Faryś
Jestem przeciw.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Starek Mariusz.

Radny Mariusz Starek
Jestem za..

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Woźny Piotr Jestem przeciw. Zaremba, Benedykt.

Radny Benedykt Zaremba
Wstrzymuję się.

Przewodniczacy Marian Baniak
Dziękuję bardzo. Głosowało 14 radnych. Za 3 głosy, jeden wstrzymujący. 10 głosów 
przeciw. Stwierdzam, że radni nie przyjęli wyżej wymienionego wymienionego uchwały.

Przewodniczacy Marian Baniak
I dochodzimy do końca projektu uchwał i ostatnim projektem jest uchwała numer dwa 
przez piętnaście przez dwa tysiące dwadzieścia cztery rady gminy w Łubnicach w dniach 
dwudziestego dziewiątego maja dwa tysiące dwudziestego czwartego roku w sprawie 
zmiany w gminie Łubnice na rok dwa tysiące dwadzieścia cztery. Na podstawie artykułu 18 
ustęp 2 punkt 4 ustawy z dnia 8 marca 90 roku o samorządzie gminnym oraz artykułu 211, 



212, 214, 217, 222,, 235, 237, 258, 264 ustęp 3 i artykuł 266 ustęp 2 ustawy z dnia 27 
sierpnia 2009 roku o finansach publicznych Rada Gminy w Łubnicach uchwala co następuje.
W uchwale numer 50/26 przez 2023 z dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie budżetu 
gminy Łubnice na 2024 rok wprowadza się zmiany. Paragraf pierwszy w załączniku numer 
1 do uchwały numer 50 przez 326 przez 2023. Z dnia 20 grudnia 2023 roku.

Przewodniczacy Marian Baniak
wprowadza się w następujące zmiany. Punkt pierwszy zmienia się plan dochodów budżetu 
gminy na 2024 roku zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały. Paragraf 2 
załączniku nr 2 do uchwały nr 50, łamane przez 326 czy 2023 z dnia 20 grudnia 2023 roku 
wprowadza się następujące zmiany. Punkt pierwszy. Zmienia się plan wydatków budżetu 
gminy na 2024 rok zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały.

Przewodniczacy Marian Baniak
Paragraf 3. Zmienia się plan wydatków na realizację zadań majątkowych w roku 2024 i 
ustala się zgodnie z załącznikiem nr 3 do niniejszej uchwały. Paragraf 4. Wykonanie 
uchwały powierza się wójtowi gminy Paragraf 5 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia 
i podlega ogłoszeniu.

Przewodniczacy Marian Baniak
Proszę Pana Przewodniczącego. O odczytanie opinii

Radny Maciej Merta
gmina Łubnice po zapoznaniu się ze szczegółami w związku ze skarbnikiem gminy 
jednogłośnie pozytywnie opiniuje projekt uchwały i jedności uwag. Podjęto uchwałę, 
dziękuje.

Przewodniczacy Marian Baniak
Dziękuję bardzo. Proszę bardzo, otwieram dyskusję. Panią Izę oczywiście poproszę o 
wyjaśnienia, ponieważ nie wszyscy byli na komisji budżetowej. Proszę Pani Izo o 
przedstawienie zmian budżetowych.

Skarbnik Izabela Klatka
Szanowni Państwo, budżet gminy na ten rok. Został uchwalony 20 grudnia 2023 roku. W 
międzyczasie , bo widzę nowych Przypomnę tylko, że w 22 marca O ile pamiętam dobrze, że
była uchwała zajmująca budżet z uwagi na kwoty subwencji oświatowej podwyżki wyraźnej
nauczycieli, co to była jedna z najważniejszych decyzji. Wójt gminy Łubnice, były wójt 
podjął też zarządzenia, w marcu 2, 29, o ile pamiętam, i 30 marca trwa z dyspozycjami 
wojewody łódzkiego w zakresie edukacji, na zadania zlecane i definansowane zadań 
własnych

Skarbnik Izabela Klatka
a szczególnie w zakresie zadań koordynowanych przez gminny ośrodek pomocy społecznej.



Ponadto aktualnie przypadło również zarządzenia w dniu 15 maja w sprawie 
wprowadzenia do budżetu po stronie dochodowej i wydatkowej dotacji, a w szczególności 
akcyzy, która została wypłacona rolnikom stypendium naucznym świadczenia z zakresu 
opieki społecznej, czyli dotacji na wypłatę świadczeń osłonowych, to się tak nazywa 
potocznie i drobna kwota dotycząca środków na wypłatę świadczeń z funduszu pomocy 
Ukrainy. Następna zmiana, którą przedłożyliśmy Państwu kiedy była wywołana pod 
wpływem uzyskanych i opisanych już umów z Urzędem Marszałkowskim. Jest to jednostka 
samorządu terytorialnego szczebla wojewódzkiego, na podstawie wniosków złożonych 
przez chwilę wcześniej, koordynowanych przez panią sekretarz Ewę Borkowską, zostały 
przyznane inne środki, czyli tzw. przemysłowe granty i każde sołectwo otrzymało po 15 tys.

Skarbnik Izabela Klatka
z wyjątkiem Łubnic, gdzie jest instytucja na pomoc finansową w zakresie wydatków 
inwestycyjnych rzędu dziewięćdziesiąt sześć tysięcy, z tego osiemdziesiąt procent 
przyznano na przeprowadzenie, modernizacji kuchni w świetlicy wiejskiej. Jest to budynek 
stanowiący mienie komunalne Gminy i znajduje się to pomieszczenie tutaj nad sedalem w 
Łubnicach, żeby sobie to zobrazować Tam jest przewidywana modernizacja tego 
pomieszczenia i jest to kosztorys zrzędu 96 tysięcy, z czego pomoc finansowa udzielona 
przez Urząd Marszałkowski to jest 76 tysięcy 800 złotych. Pozostałe grunty, które zostały 
drobniutko doszukiwane to jest, o ile pamiętam, to jest 400 złotych sołectwo Dzietrzkowice.
Dla przypomnienia, jeżeli chodzi o stronę dochodową 75 tysięcy plus 76 800.

Skarbnik Izabela Klatka
Wracając do tych umów, może przypomnę, iż umowa na sołectwo Andrzejów dotyczy 
grantu na realizację projektu pod nazwą sołectwa Andrzejów Przepraszam. Nie pamiętam 
nazwy, bo Wójcin ma coś tam na szlaku. Integrujemy się, tak. Celem tego grantu 
emerytarycznego, ja tutaj dziękuję za zaangażowanie przede wszystkim sołtysów i 
ogromnych płat włożonych, w to wszystko.

Skarbnik Izabela Klatka
Celem tego grantu jest zakup tam namiotu, zestawu piknikowego i zakup wydawania pod 
względem zieleni. Łącznie kosztuje to 15 tysięcy. Następna umowa dotyczy grantu 
dotyczącego sołectwa Kolonia Dzietrzkowice 15 tysięcy, zakup namiotu i zestawu 
piknikowego ze względu na to, że w tym sołectwie jest to istotne i zasadne, żeby po prostu 
społeczeństwo, które jest tam integruje przy Koloni Dzietrzkowice, żeby też posiadało 
własne wyposażenie, i żeby nie denerwować się. Kolejna umowa dotyczy grantu 
miejscowości Ludwinów, poprawa architestyki sali OSP oraz bez zakup myjki podłogowej i 
ociekaczy kucharnych w budynku sali OSP Ludwinów. Natomiast chciałam tak jeszcze 
nadmienić merytorycznie iż sporo ośrodków zaangażowano w latach ubiegłych na, z 
budżetu gminy i na realizację tego budynku pod kątem Centrum Przychód  Gminy. Ośrodki 
pozyskane z Unii Europejskiej, kiedy to wcześniej, jeszcze pamiętam, rozpoczęto to za 
czasów wójtowania pana Henryka Cioska.



Skarbnik Izabela Klatka
Koordynowano to później i wydatkowano z Funduszu Unii Europejskiej i rozpoczęto Pod 
warunkiem te środki przyznano, iż była to modernizacja obiektów pod kątem Centrum 
Kultury Księgi Minut. Także nie jest to już w moim rozumieniu sala OSP Ludwinów Zasoba 
gminia gminy powinna być też zmodernizowana, podobnie jest na Kolonii. Jest to Centrum 
Kultury, nie sala OSP, nie budynek już OSP. Nazownictwo tego w ewidencji zasobu gminia 
gminy informacji o stanie gminy należy też dostosować, ponieważ przekształcono te 
budynki W zasadzie wójcin jest obok sali OSP, ale jednocześnie stoi integralna część takiego 
obiektu, bo sala OSP-wójcina była pierwsza budowana z budżetu.

Skarbnik Izabela Klatka
Obok to, co jest postawione, trochę jest to za bardzo... Przepraszam, bo pochodzę z 
Andrzejowa, ale trochę w tamtych czasach nie podobało mi się, jak to robiono i troszeczkę 
kosztorysowo okrojono, bo nie posiada tam stelażu swojego jakby pomieszczenia, w którym
może się spotykać. korzystają wszyscy koło gspodyń i strażacy tam są w sali przy innej 
gminnej bibliotece, przy bibliotece fili biblioteki. Jest tam kuchnia i....... jest tam w kołach 
strażaków za to, że jest to pomieszczenie dopilnowane, posprzątane, wynajmowane i po 
prostu jest to ogromna zasługa tych osób, które tam się angażują. Wiem, że jest jeszcze to 
ogromny wpływ finansowy, też należałoby, tutaj jest sugestie, płynąinformację.

Skarbnik Izabela Klatka
Ten budynek, który jest miniem gminy obok, to jest budynek dawnej szkoły podstawowej w 
Wójcinie. Pierwsze to było budowane po pierwszej wojnie światowej, potem było 
zbudowane, zbudowane przedszkole nauczeczenia, Wójcin, z traumatyczne, świetlicy, 
siłowni i tak dalej. Te świetlice powstawały, bo tutaj też odnajmujemy pomieszczenia w 
Dzietrzkowicach i tam budynek jest własnością straży. Nie jest komunalizowany, straż tutaj 
dba o ten budynek, ale to też jest kolejny obiekt do modernizacji. I chcę Państwu 
powiedzieć, że działalność tej młodzieży, czy tych siłownia, bo kiedyś to były tzw.

Skarbnik Izabela Klatka
świetlce popularystyczne, sporo pieniędzy i zaangażowania włożyła Jadwiga Podejma jako 
pełnomocnik o sprawie rozwiązywania problemów alkoholowych. W tamtych czasach 
można było w tej chwili skorzystać i wyposażyć te świetlice, ale to było dawno, sprzed 
gdzieś starych i tutaj czynione są działania, żeby te świetlice remontować, 
podremontowywać, doposażać, bo życie idzie dalej i wszystko niszczeje. Także, no tutaj 
Dzietrzkowice jeszcze mają tam z tyłu chyba to amfiteatr, bo to też we wniosku jest 
podniesione, jeżeli chodzi o Dzietrzkowice. W Wójcinie, Sołectwo Wójcin.

Skarbnik Izabela Klatka
Jest to taki fajna nazwa zakątek na szlaku. Ja się zastanawiałam, gdzie to jest. To jest, jak się 
idzie od kościoła do, na wprost, na prawo, na gole, na lewo jest, my to po swojemu mówimy 
Galicja, na prawo folwark, a na wprost droga do Młyna i taka mała działka stanowiąca mini-
gminę. I tak chodzi też chyba o zachód Altanki, Łarki i trzech drzew Niewielka działka, ale 



przy trasie, przy takim skrzyżowaniu, fajna sprawa.

Skarbnik Izabela Klatka
Trzeba powiedzieć, no dla osób, które korzystają z tych ścieżek rowerowych, które 
wybierają się nad rzekę, widoki są, no, przepiękne. Kolejny wniosek to jest 15 tysięcy z 
sołectwa w Dzietrzkowicach jak wspominałam i tutaj sołectwo zadziałało iż te środki, żeby 
przeznaczyć na remont amfiteatru- muszli koncertowej. To jest taka budowla, która się 
znajduje za salą w Dzietrzkowicach Obok sali jest, o ile pamiętam, dobrze, siedziba 
przedszkola, nad przedszkolem jest kuchnia, którą gmina tam wyposażyła, doposażyła, z 
której stowarzyszenia tam korzystają, dawno temu było to zbudowane. Z tyłu jest jeszcze 
plac zabaw, też wymaga modernizacji, podobnie jak u dyrektora Zespołu Szkół.

Skarbnik Izabela Klatka
No i podejrzewam, że będziecie mieli ogromne wyzwanie, żeby z tego modernizować te 
budynki, stanowiąc na taki zasób, jak uczniów szkoły, przedszkola, takiej tej sali, czy 
zmodernizować. Kiedyś było to też zremontowane, zrobione, wymiana okien, ale żeby było 
życie w tych obiektach Centrum Kultury Łubnice, Dzietrzkowice, Kolonia, Ludwinów i 
Wójcin, po prostu no parę rzeczy jeszcze będziecie Państwo musieli zrobić, ale to już życie 
przed wami, kadencja przed Wami 5 lat mnie już tutaj nie będzie, także na pewno uda wam 
się parę rzeczy zrobić, wyniki finansowe, dzieliny informy, jak i tabelę, nie jest to sytuacja 
obiegła. Około 4 milionów z tym, że jeszcze z tego kredyty zostały i dalsze inwestycje muszą
być dokończone, drogi zapłacone w czerwcu. Pierwszy etap z Banku Gospodarstwa 
Krajowego, jesteśmy w ścisłym, w ścisłym i bardzo wymagającym kontakcie z 
Ministerstwem Finansów, z Panem Remigiuszem Stępniem, Gospodarstwa Krajowego. 
Pierwsza płatność pójdzie w czerwcu, kolejna we wrześniu, ostateczna drogi zamykacie i 
będziecie realizować w międzyczasie jeszcze tutaj sprawy grantów i promes sołeckie, nie 
sołeckie, ale dla parafii, które wystąpiły z wnioskami, które uzyskały pozytywną opinię, 
uzyskały promesy wstępne, a po rozstrzygnięciu zapytań ofertowych parafie otrzymają 
promesy ostateczne.

Skarbnik Izabela Klatka
Chcę powiedzieć, że w projekcie mniejszą chwałę uznano również środki na 15 tysięcy 
złotych na wychód działek. W momencie realizacji tych dużych projektów, przebudowa tej 
gminy chciała czy poprawa opłaty komunikacyjnego, które gmina uzyskała w wyniku i 
pozytywnego rozpoczęcia przez Ministerstwo Finansów, gdzie uwczesnym premierem był 
premier Morawiecki. Doinformuję również, że przeciągu 42 lat, jak ja tu pracuję, jest to 
największy zaszczyt finansowy dla samorządu Szczebla Najniższego, czyli takiego gminnego
w zakresie przebudowy dróg, modernizacji tych dróg. Możecie Państwo mieć sporo uwag, 
możecie mieć Państwo sporo rzeczy, bo to wiadomo, boli to i tam, tak się liczymy lepiej, ale 
w przeciągu tych wszystkich lat bardzo trudno było samorządom Szczebla Najniższego 
pozyskać jakiekolwiek środki z zewnątrz, Zawsze były jakieś wymogi, a to udział własny, 
oto 40 proc. Łatwiej było powiatowi, ale gminom już gorzej.



Skarbnik Izabela Klatka
Generalnie gmina zaczęła bardzo dobrze, jeżeli chodzi o inwestycje, bo również zaczęła w 
tamtych czasach. Oczyszczali sieci kanalizacji sanitarnych w tamtych czasach, gdzie było 
wysokie dofinansowanie, 75 proc., 10 proc. udziału społeczeństwa całkowity, Dzisiaj 
wywoły w VAT-u jest też problemem, na czarny sąd administracyjny, gdzie firma, która nas 
reprezentowała jest firmą doradczą, była firmą doradczą, chyba jest, i nawet  jest 
Ministerstwa Finansów, wysądziła dla Gminy prawo odliczenia VAT-u przez współczynnika 
metrażowego. Aczkolwiek nie wiem co się będzie działo dalej, bo to są, VAT to jest jedyna 
ustawa, która jest najbardziej ustawą dla mnie w rozumieniu mojej i prawników 
krytykacyjnych, no bo zawsze można się tutaj,  przyznam, doczepić prawda. Do 17 roku 
firma miała prawo odliczenia w stu procentach VAT-u w zakresie tylko i wyłącznie takim, 
sprzedając wodę odliczasz od wydatku na wodę, sprzedając ścieki odliczasz od wydatku 
poniżonych na infrastrukturę sanitacyjną.

Skarbnik Izabela Klatka
A wiecie państwo, że i sieci i kanalizacje i oczyszczalnia budowana pierwsza W 
dziewięćdziesiątym szóstym była pionierem w Łubniach w całym okręgu i potem w 
dwutysięcznym trzecim modernizacja i budowa tej nowoczesnej oszyszczalni, która już 
może dla Państwa nie jest nowoczesna, ale z dużym zaangażowaniem środków unijnych 
wymaga też modernizacji, przebudowy sieci, przepałkowni a przede wszystkim trzeba pójść
w fotowoltaikę podejmować Działanie macie środki zabezpieczone na podstawie promes, 
przebudowa dróg miejskich, promesa na dofinansowanie modernizacji, przebudowa sali 
gimnastycznej w Wójcinie, no i być może jakieś, nie wiem, w Łubnicach w centrum może 
kiedyś stadion sportowy, ale życzę Państwu wszystkiego dobrego, bo ja też już niedługo 
odchodzę. Dziękuję za możliwość wprowadzenia tej uchwały i 7 sierpnia się z Państwem 
pożegnam. Złożyłam wypowiedzenie, 5 kończy 64 lata pracy,życia, a czterdzieści ileś lat 
pracy. Czas najwyższy na młodzież, wspaniała młodzież, która pracuje, użycie jej działa i 
funkcjonuje. Kolejna pani skarbnik czy pan skarbnik, już nie wiem jak wójt sobie wybierze, 
będzie z wami współpracować i myślę, że wniesie wiele wartości nowych.

Skarbnik Izabela Klatka
Także życzę wam wszystkiego najlepszego.

Przewodniczacy Marian Baniak
Nie będziemy Pani dalej męczyć, bo to jest przykre. Dla nas, dla nas, zwłaszcza dla mnie, 
także tutaj osobiście mam takie, takie swoje tutaj spostrzeżenia. Tyle lat współpracy, tyle lat
współpracy i tak dalej, to naprawdę... No nie, nie, nie ciekawa bym powiedział. Że...

Skarbnik Izabela Klatka
Szanowni Państwo, zapraszam do portu, bo tam mieszka moja bratanica Wszystkie po kolei 
ma piękny apartament.

Przewodniczacy Marian Baniak



Będziemy się spotykać Będziemy odwiedzać.

Radca prawny Jerzy Dela
Nazywa się Tolina

Przewodniczacy Marian Baniak
Okej. Dziękujemy.

Skarbnik Izabela Klatka
Bardzo serdecznie dziękuję Państwu.

Przewodniczacy Marian Baniak
Bardzo dziękuję Państwu. Może jeszcze są pytania. Pani Izo, tutaj pan Benedykt chce zadać 
pytanie.

Radny Benedykt Zaremba
Nie, tak szybciutko tylko. My dopadamy ulicą 19-200 do tego projektu. I to dopiero dzisiaj 
głosujemy tutaj w tym, tak?

Skarbnik Izabela Klatka
Ale na komisji budżetowej też rozmawialiśmy o tym. Przepraszam, bo nie poruszałam tego 
tematu. Wniosek dotyczy, pan mówi o tym, gręancie Gdzie są, jest to grant, który został. 
Podpisany w w kwietniu 19 roku.

Skarbnik Izabela Klatka
Jest to grant inwestycyjny, jak wspominałam krótko, chodzi o tą kuchnie natomiast jeżeli 
chodzi o dofinansowanie, Przypomnę jeszcze jedno. To to mamy w tym już te 
dofinansowanie. Na inwestycje macie zabezpieczone środki 400 tysięcy na początek roku, 
gdzie 150 tysięcy jest gwarantowane Kolonii Dzietrzkowice, bo przyjeżdżają się do zakupu 
samochodów już któryś rok i kolejne 200 tysięcy na samochód, które spełnią Dzietrzowice, 
Kolonię Dzieczkowice. 50 zaplanowaliśmy w grudniu, jak Państwo pamiętacie byli radni. 
Znaczy byli aktualnie nowi radni, o tym nie wiedzą może jeszcze, natomiast tych 50 tysięcy 
19, 200 mogliśmy dzisiaj.

Skarbnik Izabela Klatka
W trybie, w projekcie zaplanować. Zapłatę działek, zapłatę działek ja uzupełniłam, które 
działki, jakie areo, jakie piszące są na wartość, gdzie inwestycja może się zmienić o parę 
groszy, dlatego jest tam taka rezerwowa kwota dwóch tysięcy. Natomiast to jest wszystko, 
to nie jest duża uchwała zmieniająca dużo po stronie dochodowej środki z zewnątrz, a po 
stronie wydatkowej te granty zobowiązuje również wprowadzenie wypływów działek i 
doszacowanie grantu łubnickiego na przemysł Łubnice. Zasadą składania takiego wniosku 
jest, bo tutaj też Pani Maria mnie pytała przed sesją, czy wójt były składa takie 
oświadczenie, iż zabezpieczy obradach sesji, udział własnej gminy, bo jeżeli jest to grant 



inwestycyjny zazwyczaj, żeby go pozyskać, ważne jest to w jaki sposób się taki wniosek 
wypełnia, w jaki sposób uzasadnia. Jest też to, aby zagwarantować swój udział własny, 
około 20 proc.

Skarbnik Izabela Klatka
to wynosi, tak. Dlatego tutaj też niczym ze stereotypczym, bodajże na obiekty sportowe, 
zależy też Jak i zawsze ten wniosek jest składany, czy to są obiekty sportowe, czy świetlice, 
czy budynki i kto to rozpatruje. Także byście Państwo nie mieli przykro, że ten wniosek o 
złożenie się nie przeszedł, bo podpisywaliśmy z wójtem, Michałem, ja i wójt były 
oświadczeni, że zabezpieczymy udział własny. Po to też na przyszłość pamiętajcie Państwo, 
żebyście sobie stworzyli też rezerwę inwestycyjną. A propo rezerw na nowych radach 
informuję, że taka rezerwa inwestycyjna należy w kwestii rady

Skarbnik Izabela Klatka
a rezerwa na nieprzewidziane wydatki bieżące zależy w kwestii pana wójta Oprócz tego i 
wójt i Komisję decydują, rezerwą kryzysową na nieprzewidziane sytuacje zasoby., to 
wszystko Dziękuje

Przewodniczacy Marian Baniak
Dziękujemy. Bardzo proszę. Są jeszcze pytania? Wyjaśniona, sprawa Pani, zgodnie z 
wyjaśnieniem, a więc otwieram dyskuję Stwierdzam forum i przystępujemy do głosowania.

Przewodniczacy Marian Baniak
Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały numer dwa przez piętnaście
przez dwatysiące dwadzieścia cztery. Kto się jest przeciw, kto się wstrzymał. Proszę o 
odczytanie nazwisk radnych

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Baniak Marian.

Przewodniczacy Marian Baniak
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Gwizdek Maria.

Radna Maria Gwizdek
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Idasiak Gabriel.

Radny Gabriel Idasiak



Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Janas Damian.

Radny Damian Janas
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kaleta Marek.

Radny Marek Kaleta
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kmiecik Urszula.

Radna Urszula Kmiecik
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kwiatkowski Mariusz

Radny Mariusz Kwiatkowski
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Leśnikowski Mateusz

Radny Mateusz Leśnikowski
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Merta Maciej

Radny Maciej Merta
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Musiałek Jan

Radny Jan Musiałek
Jestem za



Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Olek-Faryś Iwona

Radna Iwona Olek-Faryś
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Starek Mariusz

Radny Mariusz Starek
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Woźny Piotr Jestem za Zaremba Benedykt

Radny Benedykt Zaremba
Jestem za.

Przewodniczacy Marian Baniak
Dziękuję bardzo. Głosowało 14 radnych. Stwierdzam, że radni przyjęli uchwałę 
jednogłośnie. I cóż, zrealizowaliśmy punkt 6. Przechodzimy do punktu 7.

Przewodniczacy Marian Baniak
Odpowiedzi na interpelacje, zapytanie. Panie, Aneto czy mamy jakieś odpowiedzi na 
interpelacje? Czyli rozumiem, że punkt 7 został wyczerpany. I teraz zapytam, czy chcemy 
chwilę przerwy przed wolnymi wnioskami, czy będziemy kontynuować? Proszę.

Przewodniczacy Marian Baniak
Może 5 minut, ale naprawdę niedługo. Dziękuję.


